
                                                

Epe, 24 augustus

Naar aanleiding van de vergunningsaanvraag van het COA de noodopvang te verlengen heeft het 
bewonerscollectief Epe Noord een enquête gehouden. Hieronder de kwantitatieve en kwalitatieve 
resultaten van deze enquête.



1. Kwantitatieve resultaten



Kwantitatieve vragenlijst Omwonenden Fletcher Epe-Zwolle aug 2024

Aantal ingevulde vragenlijsten 67
Herkomst

Gemeente Epe 2 3%
Epe-Noord 65 97%
Elders 0 0%

Bezwaar gemaakt 67 100%
Ja 46 69%
Nee 21 31%

Overweegt bezwaar/beroep bij verlenging
67 100%

Ja 35 52%
Nee 17 25%
Weet ik nog niet 15 22%

Overweegt beroep tegen besluit op bezwaar
67 100%

Ja 31 46%
Nee 17 25%
Weet ik nog niet 19 28%

67 100%
Welk cijfer geeft u uw gevoel van veiligheid voor de komst van asielzoekers in Fletcher Epe-Zwolle?

0 0 0%
1 2 3%
2 3 4%
3 0 0%
4 3 4%
5 0 0%
6 7 10%
7 2 3%
8 15 22%
9 24 36%

10 11 16%
67 100%

Gemiddelde 7,8

Welk cijfer geeft u uw gevoel van veiligheid na de komst van asielzoekers in Fletcher Epe-Zwolle?
0 0 0%
1 5 7%
2 11 16%
3 10 15%
4 9 13%
5 7 10%
6 4 6%
7 6 9%
8 7 10%
9 4 6%

10 4 6%
67 100%

Gemiddelde 4,9
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Kwantitatieve vragenlijst Omwonenden Fletcher Epe-Zwolle aug 2024
Op welke momenten van de dag ervaart u een verandering in uw gevoel van veiligheid?

Ochtend 5 7%
Middag 3 4%
Avond 20 30%
Nacht 4 6%
Gehele dag 34 51%
N.v.t. 1 1%

67 100%

Hoe beschrijft u uw gevoel van veiligheid sinds de komst van de asielzoekers
Verslechterd 50 75%
Gelijk gebleven 14 21%
Verbeterd 3 4%

67 100%

Voelt u zich voldoende geïnformeerd door de gemeente, het COA en betrokken instanties over de noodopvang?
0 10 15%
1 7 10%
2 6 9%
3 4 6%
4 2 3%
5 32 48%
6 1 1%
7 0 0%
8 5 7%
9 0 0%

10 0 0%
67 100%

Gemiddelde 3,7

Wat voor soort informatie wilt u in de toekomst graag ontvangen? (meerdere antwoorden mogelijk)
Actuele criminaliteitscijfers 41 29%
De voortgang van het bezwaar (en mogelijk 41 29%
De voortgang van de aanvraag tot verlenging 47 33%
Vrijwilligerswerk 14 10%

143 100%
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2. Kwalitatieve resultaten



Kwalitatieve vragenlijst
Omwonenden Fletcher
Epe-Zwolle aug 2024

Vraag
Hoe ervaart u de komst van 
asielzoekers in het Fletcher 
Hotel in uw buurt?

Antwoorden (0 = geen antwoord)

0
Jammer.
Even wennen .Weinig overlast
De asielzoekers horen niet in deze buurt in een veel te dure opvang
Onveilig
Vakantiegangers weg blijven.
Als vrouw voel ik niet op mijn gemak.
Ligt veel zwerfafval in buurt van hotel en op Dellenweg. Ze fietsen aan verkeerde kant van de weg en lopen niet op de paden 
maar op wegen zelf.
Herrie rondom hotel bij passeren , veel groepjes mannen bij mooi weer rondom hotel wat als minder relax ervaren wordt

0
Als een overval en doordrukken van de gemeente. Burgers en omwonenden hierin geen zeggenschap hadden.
Veel te weinig aandacht voor het feit dat dit een natuurgebied is.
Een algemeen verzet tegen immigratiebeleid van de overheid kan zich vertalen naar lokale problemen wanneer bijvoorbeeld 
hotels worden ingezet voor de opvang van asielzoekers. Dit kan leiden tot spanningen in gemeenschappen die zich niet 
betrokken voelen bij het besluitvormingsproces.
In Epe vindt ÈÈn en ander bovendien plaats in een aangewezen natuurgebied.
Als niet passend bij de omgeving of de buurt. Als hinderlijk ivm door straten lopen en woningen kijkend. Als hinderlijk door 
met groepen te fietsen en dan als groep lachend te staren naar ons.
Naast de foutieve communicatie vanuit de gemeente heb ik de komst van de asielzoekers gevoeld als een ëovervalí. We 
werden ermee geconfronteerd en eigenlijk vanuit de gemeente en Fletcher was het een ëDone dealí, zonder rekening te 
houden met de bewoners. Overvallen door besluit gemeente. Kosten noodopvang zijn belachelijk hoog.
Bedreigend
Zowel qua veiligheid als het verliezen van vertrouwen dat er ooit nog een huis beschikbaar komt voor mijn kinderen (omdat de 
meeste huurhuizen naar statushouders gaan) en dat het toerisme verdwijnt uit Epe en daarmee ook ondernemers. Ook gevaar 
voor bosbranden n.a.v. het roken in bos in en om Fletcher.
Ervaar het als onveilig, dit naar aanleiding van mijn ervaringen!
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Kwalitatieve vragenlijst
Omwonenden Fletcher
Epe-Zwolle aug 2024

0
Wij hebben bewust gekozen/geÔnvesteerd om, na jaren hectiek van de randstad, te wonen in het bos en daarmee voor 
een landelijke rustige omgeving. Natuurlijk begrijpen we dat er in een aantal weken in het hoogseizoen meer drukte is 
door toerisme.
Hoewel we geen directe criminaliteit ervaren is de rust en de sfeer, waarschijnlijk door het hele jaar heen, duidelijk anders. 
Fietsende groepen zeer hard met elkaar pratende buitenlanders, soms met muziek schel hard op hun mobiel of soms bluetooth 
speakers komen komen nu regelmatig langs ons huis.
Erg onprettig. We zijn van de randstad naar Epe noord verhuisd voor de natuur, rust en veiligheid. Ik hou van wandelen, 
langere wandelingen, daarom ging ik vaak alleen 1 of twee uur wandelen. Nu durf ik dat niet meer, vooral ës avonds niet. 
In de niet westerse cultuur worden vrouwen anders beoordeeld, ik weet/ heb ervaren, dat daar heel andere normen en 
waarden gelden t.a.v. vrouwen.
Niet de juiste locatie voor een groep van deze samenstelling. Brengt grote schade toe aan de toeristische campagne die 
Epe voert.
Negatief
-Overrompelend, belang van de omgeving is onvoldoende rekening mee gehouden.
- de vraag is of je er 1 gevoel over kan hebben, de populatie in het hotel is continu in verandering.
- nood moet ook noodopvang blijven. Het woord zegt het al dat zou geen jaren mogen duren.

Onwerkelijk en bedreigend. De buurt is onherkenbaar aan het worden. In de nacht al paar keer situaties meegemaakt waarbij 
er iemand midden op de weg liep en niet aan de kant wilde gaan. Zelfs een beweging richting mijn stuur maakte. Dat is vrij 
bedreigend als het midden in de nacht is.
Neutraal.
Rommelige start met een hoop commotie, maar uiteindelijk blijkt de komst van de asielzoekers zeer weinig invloed op mijn 
woonplezier te hebben.
De sfeer in het dorp is veranderd. Opvang is nodig, maar het lost het probleem niet op. Hierdoor ontstaan spanningen in de  
lokale samenleving, terwijl het probleem in Den Haag en Brussel moet worden opgelost. Kwalijk is dat de gemeente zo over  
omwonenden heen walst en dan vooral roept 'niet ontvankelijk'

0
Ik vind het teleurstellend dat hotels worden ingezet voor de opvang van asielzoekers.
vind het onacceptabel zowel van de
gemeente als hotel fletcher hoe ze dit door onze strot hebben geduwd. dus ik ervaar het als 
zeer negatief Een overval op onze buurt. Veel mannen die hier niets te zoeken hebben 
Overval op onze buurt. Uitgeprocedeerde moeten terug gestuurd worden.
Niet fijn!
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Kwalitatieve vragenlijst
Omwonenden Fletcher
Epe-Zwolle aug 2024

er lag overal langa de weg opeens rotzooi, ze rooken op het pad van de heide nog altijd, ze gaan op de straat op de fiets 
zonder licht aan, ze maaken veel herrie romd het hotel s'avonds
Het geeft een onveilig gevoel ivm brandgevaar en verkeer
De overlast valt mee, ze fietsen of lopen naar het dorp, redelijk rustig.
Afval langs de kant valt ook mee
Als onplezierig en onveilig.
Onrustig, veel passerende groepen voornamelijk mannen. Laten rommel achter, gluren over hek, maken honden aan het 
blaffen, ballen gepakt uit tuin (over hek), zitten aan brievenbus.
Sommige zijn alleraardigst, anderen ogen erg bedreigend. Dochter nagefloten op de fiets. In donker geen kids meer alleen van 
en naar voetbal ed, alleen wandelen met honden willen ze zelf ook niet meer.
Vooral voor mijn kinderen beangstigend gaan niet meer alleen de weg op. Stroom van mensen over de Dellenweg op 
fietsen zonder licht wandelend op de weg ipv voetpad
Wetende dat het hier over het algemeen gaat over hoogopgeleide mensen (alleen zij kunnen die overtocht betalen) heb ik hier 
geen enkel probleem mee. De toeristen die er zaten geven meer overlast en zijn minder betrouwbaar. Toeristen lopen midden 
in de nacht dronken door het bos dat is nu voorbij. Wat mij betreft blijft het nog 1,5 jaar zo rustig.

Het is natuurlijk anders dan met de toeristen. De bankjes om en in de buurt worden nu natuurlijk ook gebruikt door de 
asielzoekers. En ze brengen andere cultuurwaarden mee. Zoals bv dat mannen alleen samen zijn. Net zoals de vrouwen.
Heel begrijpelijk. In iedergeval geen last meer van lallende dronken toeristen die dan nog eens midden in de nacht naar de 
heide gaan en hooligans die ook af en toe verbleven in het hotel.
Ik ervaar geen problemen met hun. Ik gun hun ook een gelukkig en vooral veilig leven.
Het zijn voornamelijk hoogopgeleide mensen. Zij waren in de mogelijkheid om bv de overtochten te betalen.

En de vele vluchtelingen en asielzoekers, blijft een complex wereld probleem.
veel verkeer, op alle momenten van de dag groepen jonge mannen die rond lopen of fietsen
Als zeer onplezierig. Ik ga ës avonds niet meer alleen met de hond uit, ik durf niet meer naar de yoga op de fiets want op de 
terugweg fietsen alleen maar asielzoekers op de Dellenweg. Als je met mooi weer in een korte broek en hemd loopt word je 
aangestaard. Ook ligt er steeds afval ( eten en geplette blikjes rondom hertenkamp en Fletcher.
Als bedreigend en niet passend. Je bouwt ook geen kerncentrale in het centrum van 
Amsterdam Prima, die mensen moeten opgevangen worden en voor een aantal jaar 
kan dat prima hier. Rustig maar meer zwerfafval

0
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Kwalitatieve vragenlijst
Omwonenden Fletcher
Epe-Zwolle aug 2024

Gelukkig valt het tot nu toe wel mee. Wel is het gevoel van veiligheid aangetast wanneer je alleen in het bos loopt, is het  
gevaarlijk dat de asielzoekers overdag en s nachts zonder verlichting op de Dellenweg lopen en ligt er meer afval op straat.  
De locatie blijft ik ook als niet passend ervaren, zo afgelegen en in deze wijk/omgeving.
Bedreigend. En is zonder overleg gebeurd

0
Geen woorden voor. Belachelijk. Laat Nederland (Epe) eerst eens goede opvang regelen voor Nederlandse jongeren en 
ouderenzorg.
Het geeft ons een onveilig gevoel. We hebben kinderen die fietsen naar sport en werk, ook in het donker. Er is totaal geen 
controle op deze groep asielzoekers en het is wachten op een incident voordat er pas actie ondernomen wordt.
Ik vind de locatie totaal ongeschikt voor de asielzoekers. Daarnaast is het belachelijk dat een toeristische plaats als Epe geen 
hotelkamers beschikbaar heeft voor toeristen, vrienden en familie.

Niet fijn! Wij hebben puber kinderen die in de avond naar huis fietsen van af de sportvelden dit geeft geen veilig gevoel. Ik 
vindt het Fletcher Hotel ook geen goede locatie voor asielzoekers.
Positief, kennis gemaakt met meerdere bewoners. Begrip voor hun vluchtreden.
De sfeer is anders.
Minder toeristisch, meer afstand.
Weinig overlast.
Als een voldongen feit zonder goed overleg met de burgers

Ik heb er geen last van. Ik vind alleen wel dat Fletcher Hotels ten onrechte profiteert van deze situatie door hun hotel 
beschikbaar te stellen en daar goed aan te verdienen om vervolgens dit verouderde hotel te kunnen opknappen. Naar mijn idee 
heeft Fletcher hier een winstgevende businessmodel van gemaakt. Verder zijn de mogelijkheden voor toeristen die willen 
overnachten in Epe zeer beperkt nu dat meerdere hotels voor asielzoekers worden gebruikt.
Wat mij verder opvalt is dat de jonge asielzoekers die gehuisvest worden in Fletcher (meestal jonge mannen) er zeer 
welvarend uitzien, goed gekleed, goed gekapt en niet bepaald de indruk maken alsof zij uit oorlogsgebieden gevlucht 
zijn. Dan vraag ik me af of deze mensen dan de plaatsen innemen van asielzoekers die echt behoeftig zijn of op de 
vlucht zijn voor oorlogsgeweld.
Verder ervaren wij totaal geen overlast van deze asielzoekers. Zij zijn over het algemeen vriendelijk en beleefd.
Geen bezwaar en geen probleem. Ik begrijp dat mensen niet graag een azc in hun achtertuin willen, alleen al voor de 
eventuele overlast die het zou kunnen geven. Ik heb echter zelf totaal geen overlast ervaren en vind het vooral van belang 
dat  de bewonderd goed opgevangen worden en de juiste  ondersteuning krijgen,  om eventuele  overlast,  frustratie  of 
verveling te voorkomen.
We moeten ons steentje bijdragen dus prima
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Kwalitatieve  vragenlijst 
Omwonenden  Fletcher 
Epe-Zwolle aug 2024

Wat is uw ervaring op het 
gebied van veiligheid sinds 
de komst van asielzoekers?

Blij dat ze worden opgevangen.
Ik heb er geen last van.
Ze groeten altijd vriendelijk als ik ze tegenkom

0
0

Ik ben blij dat we al samenleving niet kunnen betekenen voor deze 
vluchtelingen Prima!
Het gevolg van slechte bestuurlijke besluitvorming.
Als epe moeten we ook ons steentje bijdragen
Goed dat deze mensen onderdak wordt geboden*) mits ook snel bekeken wordt wat hun perspectieven zijn. Draag -ook 
met de buurt en hun netwerk- zorg voor zinvolle dagbesteding, zodat oa GEVOEL van veiligheid ed wordt gevoed!!

*) onbegrijpelijk dat ook Berghoeve destijds wel/nu niet beschikbaar komt!!

0
0

Ben alerter
Geen
Heel onprettig overal groepjes mannen wandelend Renderklippen en liggend met mobiel op 
bankjes in het bos Ik heb een minder veilig gevoel
Veel groepen mannen in avond bij mooi weer rondom hotel wat als minder relax 
ervaren wordt Ervaringen zijn positief tot zover.
De veiligheid van mijn dochter die nagekeken en geroepen wordt en hierdoor de route naar het dorp vermijd.
Veel te weinig concreet aanpakken van brandgevaar. Coa bagatelliseert dit continu.
We hebben zelf maatregelen moeten nemen om een veilig gevoel te behouden.
Negatief. Asielzoekers lopen langs mijn huis op langzame wijze, naar binnen kijkend.
Wisselend. In het begin grotere groepen langs de weg. Dat is veranderd. Daarna tijd rustiger, maar nu weer laat iets meer 
luidruchtig fietsers op Dellenweg.
Lopen wel veel vreemden door de buurt
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Kwalitatieve vragenlijst
Omwonenden Fletcher
Epe-Zwolle aug 2024

0
Ervaar het als onveilig, dit naar aanleiding van ervaringen sinds hun komst

0
Op zich geen feitelijke negatieve ervaring maar sinds de opening van de opvanglocatie houden we onze toegangspoort dicht en 
sluiten deuren en ramen af als we, ook is het maar heel even, er niet zijn
In het begin regelmatig een donker gekleurde man met de hand in zijn kruis gezien bij het passeren. Tot 2 maal toe 
dezelfde man. Lijkt mij binnen elke cultuur ongepast.
Die is gewoon minder hoe je het ook went of keert. Je hebt toch in je achterhoofd dat er op een paar honderd meter 
vluchtelingen zitten waarvan je geen idee hebt wat hun zienswijzes zijn en hun geestesgesteldheid.
Lopen af en toe rond te kijken bij de huizen . Meest jonge mannen van rond
de 20 jaar schat ik
- verkeersveiligheid is omlaag gegaan. Zeker op de Dellenweg.
- ik tref meer afval en peuken aan in het gebied. Risico op brandgevaar lijkt daarmee toe te nemen in een gebied waar de 
gemeente zelf aangeeft dat niet gerookt mag worden.
- het gevoel van veiligheid is ietsje afgenomen. Wel positief is de inzet van extra beveiliging voor dit gevoel.
- uit de buurt de indruk dat er toch wel wat meer fietsen gestolen zijn waarvan wordt verondersteld dat ze zomaar eens bij het 
hotel zouden kunnen staan.
Negatief
Vrijwel geen verandering. Dus onderstaande keuzemogelijkheid is bij mij niet van toepassing.
Op het feit na je af en toe iemand ziet lopen van en naar het asielzoekerscentrum, is er geen merkbare verandering. 
Dat er nu asielzoekers wonen i.p.v. toeristen heeft slechts een psychologisch effect op het veiligheidsgevoel. Feitelijk is 
er niets veranderd.

Dus geen/weinig verandering in het gevoel van veiligheid
Mijn dochter is al meerdere malen op een hele vervelende manier aangesproken. Ze durft nu niet meer alleen over straat.
Het gevoel van veiligheid is verandert. Dat komt vooral door het vormen van groepjes mannen in het centrum. Het komt 
vaker voor dat er opmerkingen gemaakt worden naar kinderen of vrouwen.
De groepsvorming van asielzoekers (hiermee doel ik op mannen 18-40jr) in het dorp vind ik niet prettig.

0
Negatief

0
Niet goed. Groepjes, zelfs s,avonds op de hei.(na fietstocht terugkerend na huis)

Pagina 6 van 17



Kwalitatieve vragenlijst
Omwonenden Fletcher
Epe-Zwolle aug 2024

als ik aan het fietsen bent ze schreuen iets naar mij (geen idee wat) dus ik vol me niet veilig.
Het geeft mij een onveilig en onrustig gevoel
In het begin panischer, nu weer wat meer vertrouwen in de mens
Langs de Dellenweg en verder lopen en fietsen mensen in de avonduren die afkomstig zijn uit het hotelbedrijf.
Zie vorige reactie

Zie bovenstaande
De veiligheid is verbeterd ten opzicht van de toeristen. Bovendien is de bevolking in het hotel veel stabieler, veel minder 
wisselingen. Ze komen niet een lang weekeinde feestvieren.
Is voor mij niet veranderd.
door de groepen mannen die fietsen of lopen voelt het niet fijn om alleen mijn hond uit te laten of te fietsen of hard te lopen
Zie vorige antwoord. Onveilig. Los van mezelf zijn er diverse vrouwelijke medebewoners die niet meer hardlopen en wandelen in het bos 
omdat ze zich onveilig voelen. Er zijn ook amper toeristen die voor reuring zorgen. En je moet goed om je heen kijken als je alleen loopt.

Slecht. Ze staren naar mijn huis. Bekijken me me een hele groep op de fiets of lopend als ik met een kinderwagen loop (met mijn kleinzoon)
Er is niets veranderd ten opzichte van voor hun komst. De volgende vraag is dus niet de relevant. Weet ik toch iets moet 
aanvinken doe ik de nacht maar dit is dus niet waar

0
Geen verandering en de volgende vraag is ondeugdelijk gezien de te beperkte optiemogelijkheden ondeugdelijk. 
Noodgedwongen vul ik daar de eerste optie in om verder te kunnen.

Gevoelsmatig is het minder veilig. Het gaat om een diverse groep mensen welke soms andere normen en waarden hanteren dan de mensen die hier 
wonen. Gelukkig hebben zich geen negatieve ervaringen voorgedaan. Wel is een gevolg dat mijn vrouw s avonds en in de vroege ochtend niet alleen 
in het bos durft te lopen. Met name door groepjes jongeren mannen welke soms rondom de hertenkamp en op de heide rondhangen.
Midden op de weg fietsende mensen
Hard praten en bellend
Naar binnen kijkend in de huizen

0
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Kwalitatieve vragenlijst
Omwonenden Fletcher
Epe-Zwolle aug 2024

Ik fiets regelmatig op de bospaden zoals ik gewend ben en kom dan onfrisse, vervelend kijkende jongelui 
assielzoekers tegen. Ik die de hele wereld ben over gereisd, voel me onveiliger in eigen land. Bijna een grap. Ik laat 
mij echter niet mijn vrijheid afpakken dat ik niet meer ga fietsen of wandelen zoals ik voorheen ook al heb gedaan. 
Punt . Stop met toevoer van asielzoekers!
Zoals bij de eerdere vragen al aangegeven is het gevoel van veiligheid gedaald tot een dieptepunt.
Mijn vrouw loopt een andere route met de hond (voorheen alleen door het bos) en in de avond loopt ze helemaal niet meer 
alleen. Dit lijkt me toch niet de bedoeling.
Ik heb er geen goed en veilig gevoel bij. In de avond met de hond een rondje lopen doe ik liever niet meer alleen. (wat ik voorheen geen
probleem vond) Ik kom vaak groepjes asielzoekers tegen waar ik dan langs moet lopen om naar huis te gaan. Dit vindt ik niet 
fijn.
Geen verandering van gevoel van veiligheid: was en is prima!
Wij zijn extra op onze hoede.
Alles goed op slot doen alvorens op stap te gaan.
Lager gevoel van veiligheid
ik ervaar geen onveiligheid maar ik hou wel rekening met het feit dat er altijd een minder prettig persoon bij de groep zou 
kunnen zitten (dat komt in iedere groep wel voor ongeacht of het Nederlanders of asielzoekers zijn) dus deur op slot, niet 's 
avonds laat alleen de hond uitlaten, enz.

Zie vorige vraag. Positieve ervaring en geen overkast, het enige verschil is dat er mogelijk meer mensen (met kleur) over de Dellenweg fietsen 
wat in contrast kan zijn de gemiddelde inwoner in Epe noord. Volgende vraag klopt niet en is negatief gestuurd. Ik kan niet verder zonder geen 
of nvt in te vullen. Op deze manier kan er geen objectief beeld worden opgehaald en deze vraagstelling lijkt mij niet de bedoeling in een 
enquete. Daarnaast is de kans op vroegtijdig afhaken groot omdat wanneer je hier een ander antwoord in zou willen vullen niet verder kan.
Onveranderd goed. Volgende vraag kan ik dus geen antwoord op geven omdat dit uitgaat van een negatieve verandering. Ik 
ervaar dus GEEN verandering
Is niet veranderd.

De volgende vraag is dus niet van toepassing, maar heb ik uitsluitend beantwoord om verder te kunnen.
0

Intimiderend en soms provocerend
Totaal geen verschil met Voordat het asielzoekerscentrum kwam
Zag in het begin van de opvang vaker de autoís van HBV rijden in de buurt. Dat is een objectieve waarneming, waar ik geen 
waardeoordeel over heb.
Het rondhangen in groepjes is intimiderend.
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Kwalitatieve vragenlijst
Omwonenden Fletcher
Epe-Zwolle aug 2024

0

Heeft u suggesties of ideeën om 
het gevoel van veiligheid in de 
buurt te verbeteren? Indien ja, 
wat voor maatregelen of 
initiatieven kunnen volgens u 
helpen om het gevoel van 
veiligheid te verbeteren?

Waarvoor is alleen veiligheid onderwerp?
'S avonds en 's nachts is het ook met/zonder asielzoekers minder veilig!!

0

Nu het droger is, is er een gevaat op bosbrand. Het zou fijn zijn als de BOA's strenger handhaven op het rookverbod in de bossen rond Fletcher.
0
0

Hotel terug naar de toeristen
Geen asielzoekers, statushouders meer in de Fletcher
Minder mensen in Fletcher opvangen
Ze zouden na 2200 niet meer buiten de huisvesting moeten komen
Geen grootschalige opvang met hoge concentratie (getraumatiseerde) mensen maar meer verspreiding onder de burgers.
COA zou klachten over peuken en zwerfafval serieus moeten nemen. Asielzoekers dagelijks alle zwerfafval op laten ruimen, 
niet pas na de zomer een voorlichting over brandgevaar geven.
Mijn suggestie is om het project te beÎindigen. Ergo geen verlenging.
De landelijke verkiezing van 2023 liet een duidelijke wens van de bevolking zien.
Asielzoekers (met andere normen en waarden) plaatsen in een omgeving die daarvoor meer geschikt is. Niet in een villawijk 
maar een open omgeving zoals bijvoorbeeld Fletscher Denekamp
Ik verwacht dat de burgemeester zich aan de afspraak houdt en er maximaal 1/2 jaar verlengd kan / mag worden. Dan heeft 
Epe Noord haar inbreng in de regio wel goed gedaan.

0
De nood opvang sluiten
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Kwalitatieve vragenlijst
Omwonenden Fletcher
Epe-Zwolle aug 2024

beÎindiging van opvangen asielzoekers in het Fletcher hotel
0

Tot nu toe geen negatieve feiten wel veranderde sfeer / beleving van onze woon en leef omgeving. Het zou helpen als het 
COA wel de samenstelling van hun gasten weet te vermelden om als omwonende zelf een gevoel van impact te kunnen 
bepalen. Dit wordt nu door het COA geweigerd. Het lijkt mij n.l. logisch dat personen in of voor de aanvraag procedure er 
ook belang bij hebben dat het goed gaat in de buurt (lagere impact voor omwonenden) Dat lijkt /is anders bij veilige 
landers (hogere impact voor omwonenden)
Misschien is het geen goed idee deze mensen in een bosrijke omgeving op te vangen. Een duidelijk onderscheid maken 
tussen de veilige landers en echte vluchtelingen. Veilige landers bijvoorbeeld in detentie tot hun versnelde procedure is 
afgehandeld en deze mensen weer naar land van herkomst of anderszins buiten NL opvangen. Het moet niet aantrekkelijk 
zijn om het maar te proberen! Ook een lik op stuk beleid bij overlast en delicten.
Zoals eerder aangegeven is deze noodopvang niet passend in dit stiltegebied - Natura 2000 en deze locatie zou de 
toeristische ervaring voor Epe moeten versterken, dat doet het nu niet.
Geen asielzoekers toelaten in dit gebied wat het moet hebben van toerisme .
- beveiligingsrondes voort zetten.
- blijvend voorlichten over gebruik openbare weg en natuurgebied
- meer inzicht geven in aantal meldingen, type meldingen. Kortom transparanter zijn. Het is nu een positief verhaal vanuit het 
COA, terwijl bewoners toch vaker dan eerder politie naar het hotel zien rijden. Gevoel is er dat niet volledig transparant 
zaken worden voorgesteld. Asielzoeker weg halen. Enige optie
Hoe het nu gaat is goed. Dus blijvende inzet van HBV beveiliging.
Nee, geen suggesties voor de verbetering van veiligheid. Wel moet de gemeente in de gaten houden of de veiligheid 
verslechterd. Door tussentijds te monitoren. Naar mijn mening zou de vergunning niet voor lange tijd moeten worden 
afgegeven, maar telkens voor een half jaar zodat -indien de boel verslechterd- de gemeente COA kan dwingen te vertrekken 
door niet opnieuw een vergunning te geven. Dus verlenging per 6 maanden met telkens evaluatie vooraf.
Strenger optreden tegen overlastgevers. Met de nieuwe Wet seksuele misdrijven moet de burgemeester, politie en BOA's 
beter kunnen optreden.
Voorkom groepsvorming op publieke locaties. Dit kan via een APV, voorlichting vanuit het COA en handhaving.
Geen samenscholingen op publieke locaties.
Voorlichtingen door COA aan de asielzoekers.
gewoon de opvang sluiten en van het geld het hotel renoveren.
Gewoon weer hotel van maken

0
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Asielzoekers horen niet in een villawijk, een andere locatie zou beter zijn.
Laat die mensen weten dat als 3 mannen tegelijk fietsen en iets zeggen tegen een vroiw die aleen is op hetzelfde straat, zelfs 
van die andere kant van de straat (hie ze 2 keer deeden) s"dat ervaren wij hier in West Europa als bedreiging.
Laat die mensen weten dat fiesen s'nachts zonder lich gewaarlijk is voor hun en een auto bestuurder en ook dat fietsen op de 
stoep of wel op de fietspad maar tegen de richtibg niet gewenst is.

0
Geen suggesties. Mensen zijn vriendelijk weinig overlast
Het gemeente bestuur en coa dienen zich aan de gemaakte afspraken te houden. Een half jaar is en blijft een half jaar. De 
asielzoekers kunnen terug naar de polder.
Gemeente Epe: open je ogen voor de gevolgen! Toerisme wordt ernstig bedreigd en burgers voelen zich niet veilig. Weinig 
tot geen gesprek mogelijk met COA Fletcher, met klachten wordt je van kastje naar de muur gestuurd.
Niet, is een structureel probleem in NL waar we gezamenlijk mee moeten dealen. Het opvangen in Hotels op toeristische 
lokaties vind ik echt niet kunnen. Zijn genoeg andere oplossingen die helaas door wetgeving niet kunnen.
Laat COA hier maar blijven en zorgen dat op opvang zo kort mogelijk is voor ieder individu. Laten we de menselijke maat 
niet vergeten.
Geen suggesties ten opzichte van de veiligheid van de asielzoekers.
Wel meer actie van BOA'S voor optreden tegen jagende loslopende honden en ruiters die overal en nergens maar denken te 
kunnen lopen en daarmee paden en wegen stuk lopen.

0
Geen asielzoekers op een plek waar ze zich vervelen. Het is vragen om problemen als je zoveel alleen staande mannen ( en minderjarige)
midden in het bos zet.
Zoek een geschikte lokatie en niet midden in een (luxe) donkere woonwijk. Er staan veel hotels op plekken die veel 
geschikter zijn Niet nodig

0
Onnodig.
Moedig een diversere groep mensen uit naar buiten te gaan. Nu zien we enkel jongere mannen s avonds. Nooit vrouwen of 
gezinnen. Communiceer ook actief aan omwonenden welke risico's er wel of niet zijn. Dit maakt het COA geloofwaardiger. Nu 
voelt het of het COA enkel en alleen de opvang verzorgt en niks geeft om de veiligheid van omwonenden of hier voor waakt. Ook 
dienen de bewoners van het hotel aan de plaatselijke regels gehouden te worden, zoals niet in het bos zijn na zonsondergang. 
Tot slot heb ik meerdere malen de onveilige situatie meegemaakt dat asielzoekers op de Dellenweg lopen. Vooral s nachts met 
donkere kleding vind ik dit heel gevaarlijk. Hierin heeft het COA naar mijn mening een verantwoordelijkheid om dit te voorkomen.
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Overleg met de buurt heeft niet plaatsgevonden. Ben nergens bij betrokken terwijl ik me wel heb aangemeld. Geen 
bijeenkomsten gehouden en we weten niks. Suggestie is bijv. Buurtbus / schuttle zodat het gevaarlijk fietsen niet hoeft. Politie 
zichtbaar en aanwezig door de buurtt. En wekelijks update over situatie

0
Niet meer laten lopen in de omgeving! Of in groepjes van 2 of meer ! En vooral niet s avonds rond 01:00 uur op straat op  
blote voeten vanaf Fletcher op de Dellenweg richting dorp lopend. Gevaarlijk in de donkere kleding. voor autoís lopend ! En 
onveilig voor ons als vrouw als je bestuurder bent !
De beste manier is om als gemeente het initiatief naar je toe te trekken en een goede plek te vinden in een gebied waar geen 
directe bewoners zijn die zich niet meer prettig of onveilig voelen in hun eigen buurt.
Nu is er voor de makkelijkste optie gekozen. De lucratieve "fletcher deal".
De overheid is in dienst van de burger, dat wordt vaak vergeten. Het is de taak van de overheid om de 
belastingbetalende burger te beschermen en niet te verjagen.
Meer controle door de politie, meer zichtbaar in beeld en door de wijk laten rijden.
Geen suggesties
Meer info over de bewoners, de gang van zaken, de incidenten, het verloop, e.d.
nvt

0
0

Zie mijn opmerking bij de vraag: Op welke momenten van de dag ervaart u een verandering in uw gevoel van veiligheid. De 
antwoorden zijn alleen negatief geformuleerd en er is geen mogelijkheid opmerkingen bij te voegen, geen of nvt in te vullen. Dit 
lijkt mij niet de bedoeling in een enquete waar je objectief uitvraagt. Op deze manier is het negatief uitspreken een stuk 
makkelijker dan neutraal of positief en het afhaak risico een stuk groter wanneer mensen anders zouden willen antwoorden 
omdat je zonder antwoord niet verder kan. Bij mij staat ochtend maar het zou geen moeten zijn.
Met de veiligheid is niks mis
Organiseer gezamenlijke activiteiten om de omwonenden te laten ervaren dat de gasten in fletcher net zulke mensen zijn als de 
omwonenden zijn.
Minder Asielzoekers en veel meer toezichthouders
Stoppen met deze noodopvang of in ieder geval afschalen.
Meer mogelijkheden tot ontmoeting tussen vluchtelingen en de lokale bewoners Zodat ongegronde angst wordt weggenomen.
Ik ervaar geen verschil dus de vraag naar wanneer heb ik beantwoord met de gehele dag omdat ik anders niet door kan naar 
de vlg vraag. Maar onzin antwoord dus.
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Wat voor soort informatie 
wilt u in de toekomst 
graag ontvangen?

Heeft u nog andere 
opmerkingen of zorgen over de 
noodopvang in het Fletcher 
Hotel die u graag wilt delen?

COA en gemeente moeten beter communiceren, opener zijn over zorgen en uitdagingen.
Nvt
Geen maatregelen, omdat die weer leiden tot (wel/niet) handhaving(sregels).
Initiatieven: ga gewoon eens kijken en bespreek wat de gasten kunnen en mogelijk willen (in en met de buurt)!
Maak een praatje (oefen je Engels/Frans) e/of biedt een drankje aan als iemand "doelloos" rond loopt te kijken. Loop je te 
wandelen vraag iemand mee te lopen en vertel wat je doet, eat bijzonder is aan de omgeving ed

Graag feiten vermelden en niet alleen goed nieuws. Alleen echte transparantie vormt de basis voor vertrouwen
Algemene info over voortgang lokale opvang asielzoekers, de zaken die de buurt en het dorp betreft.
Vrijwilligerswerk
Vrijwilligerswerk
Bericht wanneer de asielzoekers uit behandeld zijn en niet worden vervangen
Vrijwilligerswerk
Vrijwilligerswerk
Vrijwilligerswerk
Welke mensen zitten er nu echt. Samenstelling, leeftijdsopbouw en dergelijke

0
Het COA blijkt keer op keer niet betrouwbaar. Dat is jammer want het beschadigt het vertrouwen tussen burger en overheid.

0
0
0
0
0

Brandgevaar door weggegooide peuken bij bankjes. Nu nat jaar, maar andersÖ.
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Geen verlenging.
Bij start zeer slecht geinformeerd, dus een 1. Nu een 5.
Afspraken nakomen en reageren op mail door noodopvang@epe.nl is wel een 
verbeterpunt Neen
Zie voorgaande opmerkingen
Open en eerlijke informatie over de stappen die de gemeente wil nemen in de toekomst en zeker ook over geldstromen. 
Kosten en Baten voor de bewoners.
Verder verwacht ik weinig info omdat de burgemeester heeft toegezegd nog maximaal 6 maanden te verlengen en dat het 
dan stopt.

0
Het verlengingsverzoek van het COA niet langer verlengen dan telkens 6 maanden met een max van 2 jaar in totaal.

0
0

Het COA lijkt wel te reageren en actie te nemen op opmerkingen in het omwonenden overleg. COA is verantwoordelijk voor 
COA locatie zelf en de gemeente voor de beleving en constateringen in de omgeving. Helaas schuift de vertegenwoordiger van 
de gemeente vrijwel alle ervaringen/bevindingen van omwonenden richting het COA en geeft moeizaam informatie over 
bevindingen en genomen acties. Dat kan echt beter. Alle omwonenden die ik spreek zijn niet perse tegen maar hebben zorgen 
over hun woonomgeving en dat is toch echt de verantwoording van de gemeente met hulp van de bewoners.
Ja, het veranderd de omgeving en de beleving. Ik vindt het ook erg vreemd dat een hotel hier een verdienmodel aan heeft. We 
missen de onbevangenheid van de omgeving, iedereen is toch op zijn hoede. De hekken dicht, de cameraís aan. In de 
randstad waren we ook 24/7 alert, dat zijn we nu ook weer.
zie voorgaande antwoorden
In verhouding tot aantal inwoner hebben we veel teveel asielzoekers . En als het straks statushouders zijn hebben mijn/onze 
kinderen geen kans meer op een huis .

- nood mag niet langer duren dan strikt noodzakelijk anders is het geen nood meer
- waarborg dat het advies van de bezwarencommissie nog betrokken kan worden in het besluit omtrent verlenging
- verleng voor max een half jaar mocht je onder de noemer nood nog denken te kunnen verlengen.
- besef je dat draagvlak er na verloop van tijd bij de meeste inwoners niet beter op wordt.
- wat is de voortgang van het zorgdragen van een AZC elders in de gemeente? Blijft ook behoorlijk vaag.
- stop met je inwoners belachelijk maken bij een behandeling van een bezwaar. Er is in de omwonendenoverleggen 
wel input geweest en daarnaast zijn we wel degelijk belanghebbend. Stop met de juridische trucjes, is ook slecht 
voor het vertrouwen!



Pagina 14 van 17



Kwalitatieve vragenlijst
Omwonenden Fletcher
Epe-Zwolle aug 2024

Ik kan niet wachten op de dag dat ze allemaal vertrokken zijn en wij onze buurt weer terug hebben.
Door de lange duur van de vergunning van 1,5 jaar is er gÈÈn tussentijdse evaluatie mogelijk. Graag een verlening van 
maximaal 6 maanden om op deze manier iedere periode een goede evaluatie mogelijk te maken.
Ik zou als tip willen geven dat het GEHELE voetpad langs de dellenweg een semi-verharding krijgt. Zoals het stukje tot aan het 'gemeentebos'.
Dan lopen de mensen die naar het dorp willen niet op straat. Al enkele malen ben ik in het donker verrast door personen die op straat lopen.
Dit komt de veiligheid ten goede en is ook een mooie verbetering. Wellicht kan het COA hieraan financieel bijdragen??
Ik vind het flauw dat het college zich steeds maar achter 'haast' en 'noodzaak' verschuilt, terwijl de gehele 
opvangproblematiek in de noordkant van de gemeente wordt ondergebracht.

0
0

sluiten die boel en hotel renoveren van het verdiende geldÖen de burgemeester uit zín ambt zetten. Wij verdienen een betere burgervader!
0
0

Toch meer politiewagens na Fletcher Hotel, veel asielzoekers op fiets, al bellend langs je heen, afval, s,avonds midden op de 
weg lopen, Bij huizen blijven staan.
Wat eens zo,n fijne rustige villa wijk was, hoop terug te krijgen!!

Ja - ik hoor vaak de ambulance en/of politie auto in de laaste maanden tegen Fetcher gaan. Wat is er aan de hand? Het voelt 
niet fijn dat we niet weten wat in ons buurt spelt.
Vooral het brandgevaar door roken en de rommel die ze achter laten
Jammer dat ze niet mogen werken in tuin of huishouden
De veiligheid in het gebouw. Voldoet het gebouw aan alle geldige voorschriften qua het huidig gebruik.
Zwemschool Christien, hoe nu verder???

0
Wat meer positieve berichtgeving zou wel op zijn plaats zijn.
COA of gemeente zou wel iets meer mogen organiseren tegen de verveling. Meer ondersteuning in de ontwikkeling van de 
nederlandse taal zou ook wel mogen. In het bijzonder voor de jeugd.
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Het zou fijn zijn als er meer door COA georganiseerd zou worden voor de intergratie van de asielzoekers.
Door COA of gemeente.
En het besef dat mensen die hier verblijven heel graag onze maatschappij tot nut willen zijn en dat twee jaar wachten op 
afhandeling van hun aanvraag de grens bereikt van onmenselijkheid.

0
Ja immaans die als haat imam bekend staan die tegenover het Fletcher predikt, hoe is het mogelijk.
Laat mensen werken voor hun toelages en hun eigen rotzooi opruimen. Geen grote groepen mannen. En Eritreaís bij elkaar.
Het past niet in de omgeving
Het enige is dat ik het belangrijk vind dat de bewoners verkeerslessen krijgen. Zowel in hun eigen belang als van anderen
Het zou zijn zijn als er gereageerd wordt door coa op mails.
Nee.

Ik wil de gemeente erop wijzen dat met het verlenen van de eerste vergunning voor een half jaar er door de gemeente beloofd is de situatie 
per half jaar te bekijken. Een vergunning verlenen voor een vergunning van anderhalf jaar doet geen eer aan deze belofte. Los van de termijn 
voor de noodopvang zelf helpt dit niet in het vertrouwen in de gemeente, als eerder gemaakte beloftes vergeten of niet nagekomen worden.
Laat de mensen werken en de buurt schoonmaken er ligt veel afval

0
0

Zoals eerder aangegeven is het wachten op meer incidenten. Er is een grote groep die zonder enig doel of dagbesteding 
rondhangt in het dorp en het natuurgebied. Dit is vragen om ellende.
Dat er  nu geen hotel  meer in  het  dorp is voor recreatie,  vakantie  of  familiebezoek.  Dit  gaat  zeker  te koste van de 
middenstand in het dorp. Dat er asielzoekers rondhangen in het dorp zonder doel en niets mogen en kunnen doen is geen 
mooie plaatje voor de bewoners en dagrecreanten die een dagje op de Veluwe en in het mooie dorp Epe willen zijn met 
alles wat Epe te bieden heeft!
Geen, voor nu Ö

0
nvt

0
0
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Geen, ik zou graag een constructieve benadering zien met oog voor de bewoners en eventuele bezwaren, maar ook voor het 
belang van opvang en hoe dit op een goede manier ingevuld kan worden. Volgens mij zijn er voldoende positieve cases die ook 
bewonderd meer vertrouwen zouden kunnen geven, maar daarmee de bewoners ook een warmer welkom.
Het zou goed zijn als zoveel mogelijk asielzoekers kunnen werken, betaald of vrijwilligerswerk
Jammer dat deze vragenlijst een negatieve insteek heeft en door de vraagstelling al in negatieve richting wijst, en daarmee 
de uitkomsten negatief beinvloed

0
0
0

Ik ervaar geen problemen. Misschien kan ÛÛk gevraagd worden naar positieve ervaringen. De buurt is verrijkt met veel vriendelijke mensen.
Het voelt goed dat Epe verantwoordelijkheid neemt en bijdraagt aan het oplossen van het immigratievraagstuk.
Het college heeft hier een kans op herstel van vertrouwen gemist.
Er zou betere vrijwilligers coˆrdinatie kunnen zijn. Meer laagdrempelig voor omgang met asiel 
aanvragers Zie hiervoor.

Belachelijk dat men ALLEEN naar de criminaliteit kijkt!! Informeer/houdt buurt en dorp ook op hoogte oa wat de gasten 
inmiddels doen, waar zij behoefte aan hebben
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Definitie vragenlijst Omwonenden Fletcher Epe-Zwolle aug 2024

uuid: 40f357a4-8769-433c-87f5-e6e9d351ac88
langcode: nl
status: open
dependencies: { }
weight: 0
open: null
close: null
uid: 1
template: false
archive: false
id: evaluatievragen_omwonenden_coa
title: 'Evaluatievragen Omwonenden COA'
description: 'Evaluatievragen Omwonenden COA'
categories: { }
elements: |-
vooraf:
'#type': webform_wizard_page
'#title': Vooraf
'#prev_button_label': '< Vorige'
'#next_button_label': 'Volgende >'
ik_woon_in:
'#type': radios
'#title': 'Ik woon in'
'#options':
Epe-Noord: Epe-Noord
'Gemeente Epe': 'Gemeente Epe'
Elders: Elders

'#required': true
ik_heb_bezaar_gemaakt_of_daaraan_deelgenomen_tegen_het_besluit_o:
'#type': radios
'#title': 'Ik heb bezaar gemaakt (of daaraan deelgenomen) tegen het besluit om 

toe te staan dat Fletcher Epe-Zwolle voor de duur van zes maanden wordt gebruik 
voor de opvang van asielzoekers'

'#options':
Ja: Ja
Nee: Nee

'#required': true
ik_overweeg_opnieuw_in_bezwaar_te_gaan_bij_verlenging:
'#type': radios
'#title': 'Ik overweeg om opnieuw in bezwaar te gaan als het College van B&W 

van de gemeente Epe de vergunning voor de huisvesting van asielzoekers in 
Fletcher Epe-Zwolle verlengt.'

'#options':
Ja: Ja
Nee: Nee



'Weet ik nog niet': 'Weet ik nog niet'
'#required': true

ik_overweeg_in_beroep_te_gaan_als_het_bezwaar_niet_gegrond_is:
'#type': radios
'#title': 'Ik overweeg om in beroep te gaan als het bezwaar niet gegrond 

verklaard wordt.'
'#options':
Ja: Ja
Nee: Nee
'Weet ik nog niet': 'Weet ik nog niet'

'#required': true
algemeen:
'#type': webform_wizard_page
'#title': Algemeen
'#prev_button_label': '< Vorige'
'#next_button_label': 'Volgende > '
welk_cijfer_geeft_u_uw_gevoel_van_veiligheid_voor_de_komst_van_a:
'#type': range
'#title': 'Welk cijfer geeft u uw gevoel van veiligheid voor de komst van 

asielzoekers in Fletcher Epe-Zwolle?'
'#description': '1=Onveilig, 10=heel veilig'
'#required': true
'#min': 1
'#max': 10
'#output': right

welk_cijfer_geeft_u_uw_gevoel_van_veiligheid_na_de_komst_van_asi:
'#type': range
'#title': 'Welk cijfer geeft u uw gevoel van veiligheid na de komst van 

asielzoekers in Fletcher Epe-Zwolle?'
'#description': '1=Onveilig, 10=heel veilig'
'#required': true
'#min': 1
'#max': 10
'#output': right

1_hoe_ervaart_u_de_komst_van_asielzoekers_in_het_fletcher_hotel:
'#type': textarea
'#title': 'Hoe ervaart u de komst van asielzoekers in het Fletcher Hotel in uw 

buurt?' veiligheid:
'#type': webform_wizard_page
'#title': Veiligheid
'#prev_button_label': '< Vorige'
'#next_button_label': 'Volgende >'
wat_is_uw_ervaring_op_het_gebied_van_veiligheid_sinds_de_koms:
'#type': textarea
'#title': 'Wat is uw ervaring op het gebied van veiligheid sinds de komst 

van asielzoekers?'
op_welke_momenten_van_de_dag_ervaart_u_een_verandering_in_uw:



'#type': radios
'#title': 'Op welke momenten van de dag ervaart u een verandering in uw gevoel 

van veiligheid? '
'#options':
Ochtend: Ochtend
Middag: Middag
Avond: Avond
Nacht: Nacht
'Gehele dag': 'Gehele dag'
N.v.t.: N.v.t.

'#required': true
hoe_beschrijft_u_uw_gevoel_van_veiligheid_sinds_de_komst:
'#type': radios
'#title': 'Hoe beschrijft u uw gevoel van veiligheid sinds de komst van de 
asielzoekers' '#options':
Verslechterd: Verslechterd
'Gelijk gebleven': 'Gelijk gebleven'
Verbeterd: Verbeterd

'#required': true
oplossingen_en_voorstellen:
'#type': webform_wizard_page
'#title': 'Oplossingen en Voorstellen'
'#prev_button_label': '< Vorige'
'#next_button_label': 'Volgende >'
heeft_u_suggesties_of_ideeen_om_het_gevoel_van_veiligheid:
'#type': textarea
'#title': 'Heeft u suggesties of ideeën om het gevoel van veiligheid in de buurt te 

verbeteren? Indien ja, wat voor maatregelen of initiatieven kunnen volgens u helpen 
om het gevoel van veiligheid te verbeteren?'
communicatie_en_samenwerking:
'#type': webform_wizard_page
'#title': 'Communicatie en Samenwerking'
'#prev_button_label': '< Vorige'
'#next_button_label': 'Volgende >'
voelt_u_zich_voldoende_geinformeerd_door_de_gemeente_het_coa:
'#type': range
'#title': 'Voelt u zich voldoende geïnformeerd door de gemeente, het COA 

en betrokken instanties over de noodopvang? '
'#description': '1=Niet tevreden over de communicatie, 10=zeer tevreden over 

de communicatie'
'#required': true
'#max': 10

wat_voor_soort_informatie_wilt_u_in_de_toekomst_graag_ontvangen:
'#type': webform_checkboxes_other
'#title': 'Wat voor soort informatie wilt u in de toekomst graag 
ontvangen?' '#options':
'Actuele criminaliteitscijfers': 'Actuele criminaliteitscijfers'



'De voortgang van het bezwaar (en mogelijk beroep)': 'De voortgang van het 
bezwaar (en mogelijk beroep)'
'De voortgang van de aanvraag tot verlenging van de vergunning': 'De 

voortgang van de aanvraag tot verlenging van de vergunning'
Vrijwilligerswerk: Vrijwilligerswerk

'#required': true
heeft_u_nog_andere_opmerkingen_of_zorgen_over_de_noodopvang:
'#type': textarea
'#title': 'Heeft u nog andere opmerkingen of zorgen over de noodopvang in 

het Fletcher Hotel die u graag wilt delen?'
css: ''
javascript: ''
settings:
ajax: false
ajax_scroll_top: form
ajax_progress_type: ''
ajax_eject: ''
ajax_speed: null
page: true
page_submit_path: /enquete/omwonendenoverleg
page_confirm_path: ''
page_theme_name: ''
form_title: both
form_submit_once: false
form_open_message: ''
form_close_message: ''
form_exception_message: ''
form_previous_submissions: true
form_confidential: false
form_confidential_message: ''
form_disable_remote_addr: false
form_convert_anonymous: false
form_prepopulate: false
form_prepopulate_source_entity: false
form_prepopulate_source_entity_required: false
form_prepopulate_source_entity_type: ''
form_unsaved: false
form_disable_back: false
form_submit_back: false
form_disable_autocomplete: false
form_novalidate: false
form_disable_inline_errors: false
form_required: false
form_autofocus: false
form_details_toggle: false
form_reset: false
form_access_denied: default



form_access_denied_title: ''
form_access_denied_message: ''
form_access_denied_attributes: { }
form_file_limit: ''
form_attributes: { }
form_method: ''
form_action: ''
share: false
share_node: false
share_theme_name: ''
share_title: true
share_page_body_attributes: { }
submission_label: ''
submission_exception_message: ''
submission_locked_message: ''
submission_log: false
submission_excluded_elements: { }
submission_exclude_empty: false
submission_exclude_empty_checkbox: false
submission_views: { }
submission_views_replace: { }
submission_user_columns: { }
submission_user_duplicate: false
submission_access_denied: default
submission_access_denied_title: ''
submission_access_denied_message: ''
submission_access_denied_attributes: { }
previous_submission_message: ''
previous_submissions_message: ''
autofill: false
autofill_message: ''
autofill_excluded_elements: { }
wizard_progress_bar: true
wizard_progress_pages: false
wizard_progress_percentage: false
wizard_progress_link: false
wizard_progress_states: false
wizard_start_label: ''
wizard_preview_link: false
wizard_confirmation: true
wizard_confirmation_label: ''
wizard_auto_forward: true
wizard_auto_forward_hide_next_button: false
wizard_keyboard: true
wizard_track: ''
wizard_prev_button_label: ''
wizard_next_button_label: ''



wizard_toggle: false
wizard_toggle_show_label: ''
wizard_toggle_hide_label: ''
wizard_page_type: container
wizard_page_title_tag: h2
preview: 0
preview_label: ''
preview_title: ''
preview_message: ''
preview_attributes: { }
preview_excluded_elements: { }
preview_exclude_empty: true
preview_exclude_empty_checkbox: false
draft: none
draft_multiple: false
draft_auto_save: false
draft_saved_message: ''
draft_loaded_message: ''
draft_pending_single_message: ''
draft_pending_multiple_message: ''
confirmation_type: inline
confirmation_url: ''
confirmation_title: ''
confirmation_message: |-
Hartelijk dank voor uw deelname.

De resultaten zullen met de gemeente Epe en COA besproken worden.
confirmation_attributes: { }
confirmation_back: true
confirmation_back_label: ''
confirmation_back_attributes: { }
confirmation_exclude_query: false
confirmation_exclude_token: false
confirmation_update: false
limit_total: null
limit_total_interval: null
limit_total_message: ''
limit_total_unique: false
limit_user: null
limit_user_interval: null
limit_user_message: ''
limit_user_unique: false
entity_limit_total: null
entity_limit_total_interval: null
entity_limit_user: null
entity_limit_user_interval: null
purge: none



purge_days: null
results_disabled: false
results_disabled_ignore: false
results_customize: false
token_view: false
token_update: false
token_delete: false
serial_disabled: false

access:
create:
roles:
- anonymous
- authenticated 

users: { } 
permissions: { }

view_any:
roles: { }
users: { }
permissions: { }

update_any:
roles: { }
users: { }
permissions: { }

delete_any:
roles: { }
users: { }
permissions: { }

purge_any:
roles: { }
users: { }
permissions: { }

view_own:
roles: { }
users: { }
permissions: { }

update_own:
roles: { }
users: { }
permissions: { }

delete_own:
roles: { }
users: { }
permissions: { }

administer:
roles: { }
users: { }
permissions: { }



test:
roles: { }
users: { }
permissions: { }

configuration:
roles: { }
users: { }
permissions: { }

handlers:
evaluatievragen_omwonenden_coa:
id: email
handler_id: evaluatievragen_omwonenden_coa
label: 'Evaluatievragen Omwonenden COA'
notes: ''
status: true
conditions: { }
weight: 0
settings:
states:
- completed

to_mail: _default
to_options: { }
bcc_mail: systemen@collectiefepenoord.nl
bcc_options: { }
cc_mail: ''
cc_options: { }
from_mail: _default
from_options: { }
from_name: _default
reply_to: ''
return_path: ''
sender_mail: ''
sender_name: ''
subject: _default
body: _default
excluded_elements: { }
ignore_access: false
exclude_empty: true
exclude_empty_checkbox: false
exclude_attachments: false
html: true
attachments: false
twig: false
theme_name: ''
parameters: { }
debug: false

variants: { }




